

ရန်ကုန်ပရိုတက်စတင့်ပြန်လည်ပြုပြင်သောအသင်းတော်  
Yangon Protestant Reformed Church  
တနင်္ဂနွေစာစောင်၊ နံပတ် (၁၁၈)

နေ့စွဲ - ၂၉.၇. ၂၀၁၂

စပ်ကြားကာလအခြေအနေအကြောင်း  
(The Intermediate State)

သိသြလော်ဂျီတွင် စပ်ကြားကာလအခြေအနေအကြောင်းသည် သေခြင်းနှင့်နောက်ဆုံးပြန်လည်ထမြောက်ခြင်း ကြားကာလအခြေအနေတွင် ဝိညာဉ်များ မည်သို့သောအခြေအနေတွင်ရှိကြသနည်း ဆိုသည့်အကြောင်းကို လေ့လာပါသည်။ “ကျွန်တော် သေပြီးသောအခါ ဘာတွေဖြစ်မည်နည်း? ဆိုသည့်မေးခွန်းကို အဖြေပေးပါသည်။ ထို့ကြောင့် ကျမ်းစာ၏အဖြေပေးခြင်းများသည် ယုံကြည်သူတစ်ဦးအတွက် အတော်ကလေးအရေးကြီးပါသည်။ ယုံကြည်သူ သေပြီးလျှင် ကောင်းကင်ဘုံ၏ဘုန်းကျက်သရေသို့ ဝင်ရောက်ပါသည်။ ထိုဘုန်းကျက်သရေကို သူသည် သေချာသိလျက်ခံစားပါသည်။ သူသည် ခရစ်တော်နှင့်အတူရှိနေသည်ကို သိရှိခံစားပါသည်။ သူတို့၏ခံစားချက်သည် မိမိတို့အဖြစ်များကြောင့်၊ ကိုယ်ခန္ဓာမထမြောက်ခင်ကပင်၊ ငရဲတွင် နာကျင်ခြင်းဝေဒနာများကို သေချာသိလျက် ခံစားနေကြသူ မယုံကြည်သူများ၊ နောင်တမရသူများ၏ ခံစားချက်တို့နှင့် မည်မျှပင် ကွားခြားလှုပ်ပါသနည်း (လူကာ ၁၆: ၂၂-၂၈)။

ထို့အမှန်တရားကို ငြင်းပယ်ကြသူအများရှိနေပါသည်။ တချို့က “ဝိညာဉ်များအိပ်ပျော်ခြင်း”(soul sleep)ကို သင်ပေးကြသည်။ ပြောချင်သည်မှာ သေသူတို့၏ဝိညာဉ်များသည် ကောင်းကင်တွင်၎င်း၊ ငရဲတွင်၎င်း အိပ်ပျော်နေကြသည်။ သူတို့အပေါ် ဘာဖြစ်နေကြမှန်း ဘာကိုမှမသိကြပါ။ ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ ထို့အတူ အချို့သောခရစ်ယာန်ရိုဇွန်စထရပ်ရှင်းအဖွဲ့များကလည်း၊ ကဲလ်ဖင်က နှစ်ပေါင်းများစွာကထဲက ပြောခဲ့သည့်အတိုင်း ထိုသို့ သင်နေကြပါသည်။ ထိုသို့သင်ချက်များကို ဘုရားသခင်လူတို့က ယုံကြည်စရာမလိုပါ။ ၎င်းက ခရစ်တော်ခံခဲ့ရသော သူတို့၏မျှော်လင့်ခြင်းများကို ပျက်ဆီးစေပါသည်။ သေခြင်းအားကြောက်ရွံ့မှုကို ပြန်လည်ဆန်းသစ်စေပါသည်။ နောက်ဆုံးသောရန်သူအား ရင်ဆိုင်ရန် နှစ်သိမ့်မှုမဲ့စေပါသည်။

ခရစ်တော်နှင့်အတူ ဘုန်းတော်ကြွယ်ဝခြင်းသို့ ဝင်စားရမည်ဆိုသော ကျွန်တော်တို့၏မျှော်လင့်ခြင်းသည် သေခါနီးလူဆိုးကြီးထံ ခရစ်တော်ပြောခဲ့သောစကားအပေါ်တွင် တည်မီနေပါသည်။ “ယနေ့တွင် သင်သည် ငါနှင့်အတူ ပါရာဒိုက်စ်တွင်ရှိမည်” (လူကာ ၂၃:၄၃)။ သခင်ယေရှုပြောသောစကား၏ အဓိပ္ပာယ်ကို တစ်စုံတစ်ခုက အမှန်ယုံကြည်ပါသလား? အချို့က “သင်သည် ပါရာဒိုက်စ်တွင် ငါနှင့်ရှိမည်။ သို့သော် သင်ဘာမှမသိပါ” ဟု ပြောနေခြင်းဖြစ်သည်ဟု သင်နေကြပါသည်။ အချို့က “သင်၏ပါရာဒိုက်စ်သည် သင်သေပြီးနောက်ပိုင်း နှစ်ပေါင်းထောင်ချီ၍ ကျော်လွန်ပြီးမှ ရောက်လာမည်” ဟုပြောခြင်းဖြစ်သည်ဟု သင်နေကြပါသည်။ ထိုသို့သင်ခြင်းများ မည်သို့မျှ မမှန်နိုင်ပါ။

ဖိလိပိုလ်ဝါဒစာ ၁:၂၃ (ငါပေါလု)သည် ထိုအရာနှစ်ခုကြားတွင် ကျပ်တည်းစွာ ရောက်နေပါသည်။ ခရစ်တော်နှင့်အတူရှိရန် ထွက်သွားဖို့ကိုလည်း လိုချင်လှပါသည်။ ထို့အပြစ်သည် ပို၍ကောင်းမြတ်လှပါသည်။ နှင့်ပတ်သက်၍ ကဲလ်ဖင်က “သူတို့က ပေါလုသည် အိပ်ပျော်နေလျက် ခရစ်တော်နှင့်အတူနေချင်သောအလို့ဆန္ဒ မရှိတော့ပါ။ ပြောချင်နေကြပါသလော? မြေကြီးနှင့်ဆိုင်သောနေအိမ်ဖြစ်သည့် ဤတဲသည် ပျက်လျှင်၊ ငါတို့၌ ဘုရားသခင်၏အဆောက်အဦတစ်ခု ရှိသည်ကို ငါတို့သိကြပါသည်။ ထိုအိမ်သည် လက်များဖြင့် ဆောက်ထားသည်မဟုတ်။ ကောင်းကင်ဘုံတွင်ရှိသော ထာဝရအိမ်ဖြစ်ပါသည်ဟု ပြောသောအခါ ပေါလုသည် အိပ်ပျော်ခြင်းအဖြစ်ကိုသာ မျှော်လင့်၍ပြောနေပါသလား?(၂ကော ၅:၁)။ ခရစ်တော်နှင့်အတူ နေထိုင်ရမည်ဖြစ်ခြင်း၏ အကျိုးရလဒ်တို့သည် မည်သည့်နေရာသို့ ရောက်ကုန်ပါသနည်း? အေဗရာဟမ်၊ ဣဇက်နှင့် ဂျေကော့ပတ်တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ခရစ်တော်က ဘုရားသခင်သည် ‘လူသေတို့၏ဘုရားမဟုတ် အသက်ရှင်နေသူတို့၏ဘုရားဖြစ်သည်’ဟုပြောဆိုသော်အခါ အားလုံး အလွန်အလွန် အံ့ဩခဲ့ကြပါသည်မဟုတ်လော? (မသဲ ၂၂:၃၂၊ မာကူ ၁၂:၂၇)။ ထိုသို့ဖြစ်လျှင် သူသည် သူတို့၏ဘုရားသခင် မဟုတ်တော့သလို၊ သူတို့သည်လည်း သူ၏လူများ မဟုတ်တော့ဘဲဖြစ်တော့ပါမည်လော?” ဟု ပြောခဲ့ပါသည်။

ထိုသို့ဆိုလျှင် ခရစ်ယာန်တို့၏သေခြင်းကို အိပ်ပျော်ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ပြောနေကြသော ကျမ်းပိုဒ်တို့ကို မည်သို့ နားလည်ကြမည်နည်း? (မသဲ ၂၇:၅၂၊ တမန် ၁၃:၃၆၊ ၁ကော ၁၁:၃၀၊ ၁၅:၂၀၊ ၅၁၊ ၆၀၊ ၅၅၊ ၅၆၊ ၅၇၊ ၅၈၊ ၅၉၊ ၆၀၊ ၆၁၊ ၆၂၊ ၆၃၊ ၆၄၊ ၆၅၊ ၆၆၊ ၆၇၊ ၆၈၊ ၆၉၊ ၇၀၊ ၇၁၊ ၇၂၊ ၇၃၊ ၇၄၊ ၇၅၊ ၇၆၊ ၇၇၊ ၇၈၊ ၇၉၊ ၈၀၊ ၈၁၊ ၈၂၊ ၈၃၊ ၈၄၊ ၈၅၊ ၈၆၊ ၈၇၊ ၈၈၊ ၈၉၊ ၉၀၊ ၉၁၊ ၉၂၊ ၉၃၊ ၉၄၊ ၉၅၊ ၉၆၊ ၉၇၊ ၉၈၊ ၉၉၊ ၁၀၀)။ ထို့ကြမ်းပိုဒ်များကလည်း “ဝိညာဉ်များအိပ်ပျော်ခြင်း” ကိုတော့ သင်မပေးကြပါ။ ခရစ်ယာန်တို့၏ ခန္ဓာကိုယ်သေဆုံးခြင်းကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ခရစ် ယာန်တို့အတွက် သေခြင်းသည် အနိုင်ယူခံရပြီးဖြစ်သဖြင့်၊ အိပ်ပျော်ခြင်းလောက်သာဖြစ်မည်။ မယုံကြည်သူတို့အတွက် နာကျင်သ ကဲ့သို့ နာကျင်တော့မည်မဟုတ်ကြောင်းကို ပြောနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ယုံကြည်သူတို့၏ သေခြင်းကို အိပ်ပျော်ခြင်းနှင့်နှိုင်း ယှဉ်ခြင်းသည် သင့်တော်လှပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သေခြင်းဖြင့် သူတို့သည် မျက်မှောက်ဘဝ ရုန်းကန်လှုပ်ရှားရခြင်းများ မှ အနားယူကြသောကြောင့်ဖြစ်ပါသည် (ဟေရာ ၅၅:၁၊ ဗျာ ၁၄:၁၃)။

ကျမ်းစာက သေခြင်းနှင့်ပြန်လည်ထမြောက်ခြင်း ကြားကာလတွင်၊ ဘုရားသခင်က အထူးတလည်ပုံမှိုပေးခြင်းကို ပြုလုပ်ပေးပါမည်။ ထိုသို့ဖြင့် ဝိညာဉ်သည် ခန္ဓာကိုယ်မပါသေးသော်လည်း၊ သူကတိပေးထားသော ဘုန်းကျက်သရေကို ခံစားနိုင်ပါမည်ဟု သင်ပေးပါသည်။ “မြေကြီးနှင့်ဆိုင်သောနေအိမ်ဖြစ်သည့် ဤတဲသည် ပျက်လျှင်၊ ငါတို့၌ ဘုရားသခင်၏အဆောက်အဦတစ်ခု ရှိသည်ကို ငါတို့သိကြပါသည်။ ထိုအိမ်သည် လက်များဖြင့် ဆောက်ထားသည်မဟုတ်။ ကောင်းကင်ဘုံတွင်ရှိသော ထာဝရအိမ်ဖြစ်ပါသည်” (၂ကော ၅:၁)။ ထို့အကြောင်းကြောင့် ခန္ဓာကိုယ်မှ ခွာသွားရခြင်းသည်၊ သခင်ဘုရားနှင့်အတူ ရှိရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ (အတိအကျပြော

ရလျှင် “တအိမ်တည်းအတူနေသည်”ဖြစ်ပါမည်။ ထို့ကြောင့် အခြားသူများက ထိုအဖြစ်ကို မလိုချင်ကြသော်လည်း ကျွန်တော်တို့က တော့ ဤခန္ဓာမှ ခွာသွားခြင်းကို ဆန္ဒရှိကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ လိုချင်ကြသည်မဟုတ်ပါလော့?

ကြီးသောဘေးဒုက္ခကြီးအကြောင်း(The Great Tribulation)

အမြောက်များ ဆွေးနွေးကြသောအကြောင်းအရာ၊ ခရစ်ယာန်တို့အကြား များစွာသောကွဲပြားမှုကို ဖြစ်နေစေသော အကြောင်းအရာ၊ တချိန်တည်းတွင် ဘုရားသခင်လူတို့အတွက် အလွန်အရေးကြီးသောအကြောင်းအရာသည် နောက်ဆုံးသောအချိန် တွင်ရောက်မည့် ဘေးဒါဏ်ကြီးကာလအကြောင်းပင် ဖြစ်နေပါသည်။ ရှင်မသဲခရစ်ဝင်ကျမ်းတွင်ပြောပြသော ကြီးသောဘေးဒုက္ခ ကြီးသည် နောက်မှရောက်လာမည့်အရာလော (သို့) ပြီးခဲ့ပြီးသောအရာဖြစ်သလော? ထိုသို့ဖြစ်လျှင် အသင်းသူသားများ ထိုဘေး ဒုက္ခကြီးကို ရင်ဆိုင်ကြရမည်လော? (သို့) ထိုနောက်ဆုံးသောဘေးဒါဏ်ကြီးမရောက်ခင် သူတို့ချီဆောင်ခြင်းခံကြရမည်လော?

ထို့မေးခွန်းများသည် အရေးကြီးကြပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ၎င်းတို့က ကျွန်တော်တို့၏ အနာဂတ်အမြင်များ၊ မိမိတို့၏တာဝန်များ၊ အသင်းတော်၏တာဝန်များကို သက်ရောက်မှုများရှိကြ၍ဖြစ်ပါသည်။ နောက်ဆုံးချိန်များ ရောက်လာပြီဖြစ် သည့်အတိုင်း ထိုမေးခွန်းများသည် ကျွန်တော်တို့အတွက် ပိုလို့သာ လေးနက်လာကြပါသည်။ ကျွန်တော်တို့နှင့်ကျွန်တော်တို့၏သား သမီးများသည် ထိုဘေးဒါဏ်ကြီးကို ခံကြရနိုင်သောအနေအထားသို့ ရောက်ရှိနေကြပါပြီ။ အကယ်၍သာ ထိုအရာသည် အမှန်တ ကယ် ရောက်လာခဲ့လျှင်ဖြစ်ပါသည်။

ဘေးဒုက္ခခံစားရခြင်းသည် အသင်းတော်၌အတိတ်ကရှိခဲ့သလို၊ ယှဉ်ချိန်တွင်လည်း ဘုရားသခင်လူများ၏ ကံကြမ္မာဖြစ်နေ ဆဲဖြစ်ပါသည်။ နောက်ဆုံးသောအချိန်တွင်လည်း ထိုသို့ပင်ဖြစ်ပါမည်ဟု ကျွန်တော်တို့ ယုံကြည်ကြပါသည်။ ထို့အချက်သည် ဧရာမ ၈:၁၇၊ ၂၀၊ ၂၁ တို့ကပေးနေသော သက်သေဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ဘုရားသခင်လူများ၏အခြေအနေသည် နောက်ဆုံးသော အချိန်ရောက်လာလျှင် ပို၍တိုးတက်လာပါမည်ဆိုသောအမြင်ကို ကျွန်တော်တို့ မယုံကြည်ကြပါ။ ထို့အတူ အနာဂတ်တွင် ငြိမ်းချမ်း သောကာလရှည်ကြီး ရှိနေသေးသည်၊ ခရစ်တော်အတွက် ဘေးဒုက္ခခံစားရခြင်းများ လွန်သွားခဲ့ပြီ၊ ဝိညာဉ်ရေးတိုးတက်မှုများသာ ကျန်တော့သည် ဆိုသည့်အမြင်မျိုးကိုလည်း မယုံကြည်ကြပါ။ ထို့အတူ အသင်းတော်သည် နောက်ဆုံးဘေးဒါဏ်ကြီးကာလမ ရောက်ခင် ချီဆောင်သိမ်းစည်းခြင်းခံရမိမည် ဆိုသည့်မျိုးကိုလည်း မယုံကြည်ကြပါ။

ထို့အတူ ကျွန်တော်တို့သည် မသဲ ၂၄:၂၀ ကပေါ်ပြသော ကြီးသောဘေးဒုက္ခကြီးသည် နောက်တွင် လာလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်ကြပါသည်။ အချိန်နာရီများသည် ပို့ကောင်းလာကြမည်မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်လူတို့အတွက် ပို၍သာဆိုးဝါးလာပါမည်။ ရှင်မသဲ အခန်းကြီး ၂၄ ၏ပထမပိုင်းကို၊ အငယ် ၂၁ အပါအဝင်၊ အတိတ်တွင်ကျန်ခဲ့ပြီဟု အချို့သောသူများလှုပ်ကြသလို ချောင် ထိုးထားခြင်းသည်၊ အခန်းကြီးတစ်လုံးကို အမှိုက်ပုံးထဲ ပစ်တင်လိုက်သလိုဖြစ်ပါသည်။

ညှဉ်းဆဲနိပ်စက်ခံရခြင်းဆိုသည်မှာ ကျွန်တော်တို့က ခံရယူသောမဟုတ်ပါ။ ၎င်းသည် ကျွန်တော်တို့၏ကယ်တင်ခြင်းနှင့် ခွဲထုတ်၍မရအောင် တသားတည်းဖြစ်နေသောအရာဖြစ်ပါသည်။ မသဲ ၅:၁၀-၁၂ ကပြောပြခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ထိုနေရာတွင် ခရစ် တော်အတွက် ညှဉ်းဆဲနိပ်စက်ခံရသူတို့၏ ကောင်းချီးမင်္ဂလာခံကြရခြင်းနှင့်ဝမ်းမြောက်စရာဖြစ်ရခြင်းအကြောင်းတို့ကို ပေါ်ပြလျက် ရှိသည် (တမန် ၅:၄၁ တွင်လည်းကြည့်ပါ)။ ဖိလိပီ ၁:၂၉ က ခရစ်တော်အတွက် ခံရခြင်းသည် ဘုရားသခင်က ခရစ်တော်အားဖြင့် ပေးသော လက်ဆောင်ဖြစ်သည်ဟု ပြောပြပါသည်။ ခရစ်တော်က လက်ဝါးကပ်တိုင်အားဖြင့် ကျွန်တော်တို့အတွက် ရယူပေးသော လက်ဆောင်များစွာထဲမှ တခုဖြစ်ပါသည်။ ကောလောသဲ ၁:၂၄ က ထိုခံရခြင်းသည် ခရစ်တော်ခံစားခဲ့သောဝေဒနာ၏ အစိတ်အ ပိုင်းဖြစ်သည်ဟု ပြောပြပါသည်။ အသင်းတော်အတွက် ချန်ထားခဲ့သောအရာဖြစ်ပါသည် (၁ပေ ၄:၁၃)။

ထို့အပြင် ဝေဒနာခံစားရခြင်းများသည်၊ မည်သည့်အခါတွင်မျှ မလွယ်ကူသလို၊ ခံစား၍လည်း မကောင်းပါ။ သို့သော် ကျွန် တော်တို့၏ကောင်းမှုအတွက် ဖြစ်ကြသည်ဟုလည်း သိနေကြပါသည်။ ကြွယ်ဝခြင်းနှင့်ငြိမ်းချမ်းခြင်းတို့သည် ကျွန်တော်တို့ကို ဘုရား သခင်နှင့် ပို၍နီးကပ်စေသောအရာများ မဟုတ်ကြပါ။ သန့်စင်ပေးသောအရာများလည်း မဟုတ်ကြပါ။ ကျွန်တော်တို့၏ယုံကြည် ခြင်းများကို မီးကဲ့သို့သောပြင်းထန်စွာ စွဲစမ်းခြင်းတို့ကသာ ဘုရားသခင်နှင့်ပို၍နီးစေပါသည်။ ၎င်းတို့သည် ဆာလံ ၁၁:၅၊ ၁ပေ ၁:၇ နှင့် အခြားမြောက်များလှသောကျမ်းပိုဒ်တို့၏ သက်သေခံချက်ဖြစ်ပါသည်။

အတိတ်ကစကားပုံတခုဖြစ်ခဲ့သော “မာတုရ(အာဇာနည်)တို့၏အသွေးသည် အသင်းတော်၏မျိုးစေ့ဖြစ်ပါသည်” ဆိုသည့် ပြောစကားက ညှဉ်းဆဲနိပ်စက်ခံရခြင်း၏တန်ဖိုးကို ပေါ်ပြနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ အသင်းတော်၏အသက်ရှင်မှုအားလုံးတွင် ဘုရားသခင် ကျေးဇူးတော်၏ အံ့ဩစရာကောင်းခြင်းနှင့်တန်ခိုးကြီးခြင်းကို ဘာနှင့်မှမတူရအောင် သက်သေပြနေသောအရာသည်၊ ဘုရားသခင် လူတို့က ခရစ်တော်နှင့်ဝေဒနာလိတရားအတွက် အရာအားလုံးကို မည်မျှခက်ခဲခြင်း၊ နိပ်စက်ညှဉ်းဆဲခံရခြင်းဖြစ်ပါစေ၊ လိုချင်စွာ၊ လို လားစွာ ခံယူရုံကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့သည် ထိုသို့သော နိပ်စက်ညှဉ်းဆဲခံရခြင်းကို မျှော်လင့်နေကြရမည်သာမကပါ။ လိုချင်ဆန္ဒရှိစွာ ခံယူဖို့လည်း ပြင်ဆင်ရပါမည်။ ထို့အပြင် ထိုသို့ခံစားခြင်းကိုလည်း ပျော်ရွှင်စွာခံယူရပါမည်။ ကျွန်တော်တို့၏ သန့် စင်ခြင်းအတွက်၊ အသင်းတော်၏သန့်စင်ခြင်းအတွက်၊ ကျွန်တော်တို့ဖို့ ဘာမဆိုခံယူသောသောခရစ်တော်အတွက် ထိုသို့သောစိတ် ရှိကြရပါမည်။

အန္တီခရစ်အကြောင်း(The Antichrist)

ကျမ်းစာကသင်ပေးသော အန္တီခရစ်အကြောင်းသည် အချိန်ပြည့် စိတ်ဝင်စားခြင်းခံရသော အကြောင်းအရာတစ်ခုဖြစ်ပါ သည်။ အတယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သူ့ကို ကျမ်းစာတွင် ဘုရားသခင်လူတို့၏ ရန်သူအကြီးဆုံးအဖြစ် ဖော်ပြ၍ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် သူသည် မည်သူဖြစ်သည်။ မည်သည့်အချိန်တွင်ပေါ်လာမည် ဆိုသောကိစ္စတို့နှင့်ပတ်သက်၍မူ ကွဲပြားမှုများရှိနေပါသည်။

အန္တီခရစ်ကို ၂သက် ၂:၄ တွင် “ဘုရားသခင်နှင့်ပတ်သက်သောအရာများအားလုံးကို (သို့) ဝတ်ပြုခြင်းနှင့်ဆိုင်သောအရာ များအားလုံးကို ဆန့်ကျင်ကာ၊ မိမိကိုယ်မိမိ ၎င်းတို့ထက် မြင့်မားသူအဖြစ် ချီးမြှောက်နေသူ”ဟု ဖော်ပြပါသည်။ သူသည် ခရစ်တော် ကို ဆန့်ကျင်သူဖြစ်သည်။ သူ့ကိုယ်သူ ခရစ်တော်၏နေရာတွင် ထားရှိသူဖြစ်သည်။

အန္တီခရစ်ဆိုသောနာမည်ကို ဝယော နှင့် ၂ယော တွင်သာသုံးပါသည် (ဝယော ၂:၁၈၊ ၂၂၊ ၄:၃၊ ၂ယော ၇)။ သို့သော် ၂သက် ၂ တွင်တော့ မသုံးပါ။ ထိုသို့ဖြစ်သော်လည်း ယောဟန်သြဝါဒစာနှင့် သက်သာလောနိတ်သြဝါဒစာတို့တွင် သုံးသောနာမည် တို့၏ ဆက်စပ်မှုကိုကြည့်ခြင်းဖြင့် ထိုနှစ်နေရာလုံးက အန္တီခရစ်တစ်ဦးတည်းကိုသာ ရည်ညွှန်းနေကြကြောင်း သိသာပါသည်။

ကြည့်ပါ။ ယောဟန်က အန္တီခရစ်အများရှိပါသည်ဟု ပြောနေစဉ်တွင်၊ သက်သာလောနိတ်သြဝါဒစာက သူသည် တဦး တည်းသောသူဖြစ်ကြောင်း ပြောနေပါသည်။ ထို့အကြောင်းကို အကောင်းဆုံးနားလည်နိုင်ဖို့ ဗျာဒိတ်(၁၃)၏ နိမိတ်ပုံကိုကြည့်ခြင်းက အကောင်းဆုံးဖြစ်ပါသည်။ ထို့နေရာတွင်လည်း အန္တီခရစ်ဆိုသောနာမည်ကိုတော့ သုံးမထားပါ။ သို့သော် ၎င်းကျမ်းပိုဒ်ကို ၂သက် ၂:၄-၁၀ နှင့်နှိုင်းယှဉ်ပါက ဖော်ပြချင်သောအရာသည် နှစ်နေရာလုံးတွင် တစ်တည်းသာဖြစ်ကြောင်း သိသာပါသည်။

ဗျာဒိတ်(၁၃)က “သားရဲ”ဟု သုံးပါသည်။ ထိုသားရဲသည် သမိုင်းတလျှောက်တွင် ဖွင့်ပြလျက်ရှိကြောင်းကိုလည်း ပြောပြပါ သည်။ ထိုသားရဲ၏ ခြားနားသောဦးခေါင်းများက ခြားနားသောနိုင်ငံများကို ဆိုလိုပါသည် (ခံ ၇:၁-၈၊ ၁၅-၂၈)။ သို့သော် ထိုနိုင်ငံ များအားလုံးက တစ်တည်းသောတန်ခိုးအာဏာကို ရည်ညွှန်းပါသည်။ ၎င်းသည် နောက်ဆုံးတွင် တဦးတည်းသောသူ၌ အပြည့်အဝ ဖွင့်ပြလာပါမည်။ ထိုသူကို ၂သက် ၂ တွင် “ဒုစရိုက်လူ” “အမေလူ”ဟု ဖော်ပြပါသည် (ငယ် ၃၊ ၈)။

ထို့အပြင်သောအမည်များက အန္တီခရစ်နှင့်သူ့နိုင်ငံ၏ သဘောသဘာဝကို ဖွင့်ပြနေကြပါသည်။ ထိုသူနှင့်သူ၏နိုင်ငံသည် လူသားမျိုးနွယ်တစ်လုံး၏ ဘုရားသခင်ကိုဆန့်ကျင်ပုန်ကန်သောအပြစ်တို့ အဆုံးအစွန် ပေါ်ထုတ်ပြသရာ ဖြစ်ပါမည်။ ထိုသူထံ တွင် စာတန်ကညာပြောခဲ့သော “ထိုအသီးကိုစားလျှင် သင်တို့သည် ဘုရားကိုသို့ဖြစ်ကြမည်”(ကမ္ဘာ ၃:၅)ဆိုသည့်စကားရပ် အတိ ကျဆုံး၊ အနီးစပ်ဆုံး အကောင်အထည်ပေါ်လာမည်ဖြစ်သည်။ သူ့ကို ဗျာဒိတ်ကျမ်းက “သားရဲ”ဟုခေါ်လျက် စာတန်နှင့်ဆက်စပ် နေကြောင်းကို သိသာစေပါသည်။ သူသည် အသင်းတော်၏ရန်သူဖြစ်ကြောင်းကို ပေါ်လွင်စေပါသည်။

အန္တီခရစ်လာရောက်ခြင်းနှင့်ပတ်သက်သော အငြင်းပွားမှုများ၊ ရှိမန်ကက်သလစ်ဂိုဏ်းချုပ် ပုတ်ရဟန်းမင်းသည် အန္တီခရစ် ဟုတ်မဟုတ် အငြင်းပွားမှုများကို၊ ဝယော ၂:၁၈ က “ယူချိန်တွင် အန္တီခရစ်အများအပြား ရှိနေပါသည်”ဟု ပြောဆိုလျက် ရပ်တန့် စေပါသည်။ အန္တီခရစ် နောက်ဆုံးလာရောက်ခြင်း၊ သူ၏နိုင်ငံနှင့်တန်ခိုးတို့ အကောင်အထည်ပေါ်လာခြင်းတို့သည် အနာဂတ်တွင် ဖြစ်ကောင်းဖြစ်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ကတော့ အနာဂတ်တွင်ဟု ယုံကြည်ကြပါသည်။ သို့သော် အန္တီခရစ်သည် ပုံစံမျိုးစုံဖြင့် အ မြဲတမ်းရှိနေကြောင်းကိုတော့ မမေ့သင့်ကြပါ။

မျက်မှောက်ချိန်တွင် “ဒုစရိုက်လူ” “အမေလူ”ဟုပြောခြင်းသည် ရှိမန်ကက်သလစ်ဂိုဏ်း၏ ဝိနည်းထုံးစံများ၊ ပုတ်ရဟန်း မင်းများနှင့် အကိုက်ညီဆုံးဖြစ်နေပါမည်။ သို့သော် အန္တီခရစ်၏ အခြားပုံစံကွဲများစွာလည်း ရှိနေသေးကြောင်းကို မမေ့သင့်ကြပါ။ မှားယွင်းသောအသင်းတော်များ၏ ခေါင်းဆောင်များ၊ ခရယ်စမတ်တစ်(ဝိညာဉ်အစွန်းရောက်အဖွဲ့များ)၏ခေါင်းဆောင်များသည် လည်း အန္တီခရစ်များနှင့် အတော်ကိုက်ညီကြပါသည်။ အမှန်ပြောရလျှင် မှားယွင်းသောပုရောမက်များတိုင်းသည် အန္တီခရစ်များ ဖြစ် ကြသဖြင့် ကျွန်တော်တို့ သတိထားကြရပါမည် (မသဲ ၂၄:၂၄)။

မည်သို့ပင်ဖြစ်ပါစေ၊ ဘုရားသခင်လူများအတွက် အလွန်နှစ်သိမ့်စရာကောင်းသည်မှာ အန္တီခရစ်သည် လူတဦးသာဖြစ်ပါ သည်။ သမိုင်းတလျှောက်၊ ခေတ်အဆက်ဆက်၌ အသင်းတော်ကို ရန်ညှိုးထားခြင်း၊ မှန်းတိုးခြင်း၊ နှိပ်စက်ခြင်း စသည်တို့အားလုံးကို လှုပ်နေသော်လည်း၊ သူသည် သူ့အတုစိုးနေသူဖြစ်သည်။ သူဆန့်ကျင်နေသောသူဖြစ်သည့် ဘုရားသခင်သားတော်နှင့်ယှဉ်လျှင် ဘာ မှမဟုတ်ပါ။ ထို့ကြောင့် အဆုံးသတ်တွင် မည်သူအနိုင်ရမည်နည်း၊ မည်သူနိုင်ငံတော်သည်သာ ထာဝရရပ်တည်နိုင်မည်နည်း ဆို သည်ကို သံသယဖြစ်စရာမရှိပါ (ဗျာ ၁၉:၁၁-၁၆)။

(Doctrine According to Godliness, Rev. Ronald Hanko၏စာအုပ်မှ ဘာသာပြန်ပါသည်)

xx

- သူတို့ ၂၀:၁-၃၀ (ဂျိန်းဘုရင်မူ)
- ၁ - ဝိုင်သည် ပြောင်လှောင်သူဖြစ်သည်။ ပြင်းသောအရက်သည် ဒေါသပုန်ထနေပါသည်။ ထိုအရာဖြင့် လိမ်ညာခြင်းခံသူသည် ပညာမရှိသူဖြစ်သည်။
- ၂ - ရင်ဘုရင်၏ကြောက်စရာကောင်းခြင်းသည် ဟိန်းဟောက်နေသောခြေသို့နှင့်တူပါသည်။ သူ့ကို ဒေါသထွက်အောင် ဆွပေးသူ တိုင်းသည် မိမိ၏ဝိညာဉ်ကို ဆန့်ကျင်သူဖြစ်ပါသည်။

- ၃ - နို့ကံရန်ဒေါသကို ရပ်ဆဲစေခြင်းသည် လူတိုင်း၏ဂုဏ်ကျက်သရေဖြစ်သည်။ သို့သော် လူ့မိတ်တိုင်းကမူ ထိုအမှုနှင့်ရောနေတတ်ပါသည်။
- ၄ - လူ့ပျင်းသည် ချမ်းသည်ဟုအကြောင်းပြကာ လယ်မထွန်ပါ။ ထို့ကြောင့် သူသည် သီးနှံရိတ်ချိန်တွင် တောင်းစားရပါမည်။ ဘာမှ ရှိမည်မဟုတ်ပါ။
- ၅ - လူတိုင်း၏နှလုံးသားထဲရှိ အကြံအစည်သည် နက်သောရေနှင့်တူသည်။ သို့သော် နားလည်ခြင်းရှိသူက ၎င်းကို ထုတ်ဖော်ပါမည်။
- ၆ - အများအားဖြင့် လူတိုင်းက မိမိတို့ကောင်းမြတ်ခြင်းများကိုသာ ကြော်ညာကြပါသည်။ သို့သော် မည်သူသည် သစ္စာရှိသူကို ရှာတွေ့ပါမည်နည်း?
- ၇ - ဖြောင့်မတ်သူသည် မိမိ၏တည်ကြည်မှုထဲတွင် လျှောက်လှမ်းပါသည်။ သူ၏သားသမီးများသည်လည်း သူ့နောက်တွင် ကောင်းချီးခံကြရသည်။
- ၈ - တရားစီရင်ခြင်းပလ္လင်ပေါ်တွင် ထိုင်နေသောရှင်ဘုရင်က အားလုံးသောဆိုးညစ်ခြင်းများကို သူ၏မျက်လုံးများဖြင့် အဝေးသို့ ကွဲလွင့်သွားစေပါသည်။
- ၉ - ငါ့နှလုံးသားကို ငါ သန်ခင်စေပြီ။ ငါသည် ငါ့အဖြစ်များမှနေ၍ စင်ကြယ်သည်ဟု မည်သူပြောနိုင်ပါသနည်း?
- ၁၀ - အမျိုးမျိုးသော အလေးများ၊ အမျိုးမျိုးသော ချင်တွယ်ခြင်းများ၊ နှစ်မျိုးလုံးသည် ဘုရားသခင်အတွက် စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ် ဖြစ်ကြပါသည်။
- ၁၁ - ကလေးငယ်ပင်၊ သူ၏အလှုပ်သည် စင်ကြယ်၏မစင်ကြယ်၏။ မှန်၏မမှန်၏ကို သူ၏လှုပ်ကိုင်ခြင်းများအားဖြင့် သိနိုင်ပါသည်။
- ၁၂ - ကြားသောနားနှင့်မြင်သောမျက်လုံး၊ ၎င်းတို့နှစ်မျိုးလုံးကို ဘုရားသခင်က ပြုလုပ်ပါသည်။
- ၁၃ - အိပ်ခြင်းကို မချစ်နှင့်။ ထိုသို့ချစ်လျှင် သင် ဆင်းရဲမည်။ သင့်မျက်လုံးတို့ကို ဖွင့်ထားလော့၊ ထိုအခါ သင်သည် အစားအစာနှင့် ကျေနပ်ရလိမ့်မည်။
- ၁၄ - ဘာမှမကောင်း၊ ဘာမှမကောင်းဟု ဝယ်သူကပြောပါသည်။ သို့သော် လမ်းသို့ထွက်သွားပြီးသောအခါ၊ သူသည် ကြွားနေပြန်ပါသည်။
- ၁၅ - ရွှေလည်းရှိပါသည်။ ပတ္တမြား အမြောက်အများရှိပါသည်။ သို့သော် အသိပညာ၏နှုတ်ခမ်းတို့သည် အဖိုးထိုက်လှသော ရတနာများ ဖြစ်ကြပါသည်။
- ၁၆ - သူ့စိမ်းအတွက် အားမခံထားသူ၏ ဝတ်ရုံကိုယူထားပါ။ ထို့အတူ သူ့စိမ်းအမျိုးသမီးအတွက် အာမခံထားသူအတွက်လည်း အာမခံထားရှိပါ။
- ၁၇ - လှည့်ပြားမှု၏အစားအစာသည် လူတိုင်းအတွက် ချို့မြန်ပါသည်။ သို့သော် ထို့နောက်တွင် သူ၏ပါးစပ်သည် ကျောက်စရစ်ခဲတို့ဖြင့် ဖြည့်လိမ့်မည်။
- ၁၈ - ရည်ရွယ်ချက်တိုင်းသည် အကြံပေးမှုဖြင့် အကောင်အထည်ပေါ်ပါသည်။ ထို့အတူ ကောင်းသောအကြံပေးခြင်းဖြင့်သာ စစ်မှုကို ပြုရပါမည်။
- ၁၉ - အတင်းပြောသူအဖြစ်နှင့် သွားလာနေသူသည် လျှို့ဝှက်ချက်များကို ဖွင့်ထုတ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် မိမိနှုတ်တို့ဖြင့် မြောက်ပင် တတ်သူနှင့် မရောနှောပါနှင့်။
- ၂၀ - မိမိ၏ပခင် (သို့) မိခင်ကို ကြိမ်ဆဲသူတိုင်း၊ သူ၏မိခင်သည် မှုတ်ငြိမ်းခြင်းကိုခံရမည်။ အမှောင်ထဲ၌ မထင်မရှား နေရလိမ့်မည်။
- ၂၁ - အစတွင် အမွေကို အလျင်အမြန် ရနိုင်ပါသည်။ သို့သော် ထိုသို့ပြုခြင်း၏ အဆုံးသတ်သည် ကောင်းချီးခံရလိမ့်မည် မဟုတ်ပါ။
- ၂၂ - ဆိုးညစ်ခြင်းကို လက်စားချေမည်ဟု သင် မပြောနှင့်။ သို့သော် ဘုရားသခင်ကို စောင့်ပါ။ သူက သင့်ကို ကယ်တင်လိမ့်မည်။
- ၂၃ - အမျိုးမျိုးသောအလေးများသည် ဘုရားသခင်အတွက် စက်ဆုပ်ရွံရှာဖွယ်ဖြစ်သည်။ ထို့အတူ မှားသောချိန်ခွင်သည်လည်း မကောင်းပါ။
- ၂၄ - လူ၏သွားလာခြင်းကို ဘုရားသခင်က ပိုင်ပါသည်။ လူတိုင်းသည် မည်သို့လျှင် သူ၏လမ်းကို သိနိုင်မည်နည်း?
- ၂၅ - သန်ရှင်းသောအရာကို ဝါးမြှိုခြင်း၊ ကြိန်ဆိုကတိပေးပြီးခါမှ ပြန်လည်မေးမြန်းခြင်း စသည်တို့သည် လူတိုင်းအတွက် ကျော့ကွင်းဖြစ်ပါသည်။
- ၂၆ - ပညာရှိသောဘုရင်က လူ့ဆိုးလူ့ယုတ်တို့ကို ကွဲလွင့်သွားစေပါသည်။ ထို့နောက် ၎င်းတို့ပေါ် ဘိုးကိုရောက်စေပါသည်။
- ၂၇ - လူ၏ဝိညာဉ်သည် ဘုရားသခင်၏ပယောင်းတိုင်ဖြစ်သည်။ ဝမ်းဗိုက်အတွင်းပိုင်း၌ရှိသမျှအားလုံးတို့ကို ရှာဖွေစစ်ဆေးရန် ဖြစ်သည်။
- ၂၈ - ဂရုဏာနှင့်အမှန်တရားက ရှင်ဘုရင်ကို စောင့်ထိန်းစောင့်ရှောက်ပါသည်။ သူ၏ရာဇပလ္လင်သည် ဂရုဏာဖြင့် တည်မြဲလျက် ရှိသည်။
- ၂၉ - လူငယ်တို့၏ဂုဏ်ကျက်သရေသည် သူတို့၏ခွန်အားဖြစ်သည်။ လူ့အိုတို့၏လှပခြင်းသည် ဖြူသောခေါင်းဖြစ်ပါသည်။

၃၀ - အနာ၏ပြောနေသောအရောင်က ဆိုးညစ်ခြင်းကို သန့်စင်စေပါသည်။ ထို့အတူ ကြိမ်ဒါဏ်များကလည်း ဝမ်းဗိုက်၏အတွင်းပိုင်း များကို သန့်စင်စေပါသည်။

XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX

ကောလောသဲ ၄:၁-၁၈ (ဂြိုဟ်းဘူရင်မူ)

၁ - သင်တို့ သင်တို့၏အစေခံများကို ပြောဆိုမတ်ခြင်း၊ ညီမျှခြင်းနှင့် ပေးကြပါ။ သင်တို့၌လည်း ကောင်းကင်ဘုံ၌ သင်တို့၏အစေခံများကို သိကြလျက်ရှိကြပါ။

၂ - အမြဲမပြတ် ဆုတောင်းကြပါ။ ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းလျက် ထိုသို့စောင့်ကြည့်ကြပါ။-

၃ - ငါတို့အတွက်လည်း ဆုတောင်းကြပါ။ ထိုသို့ဖြင့် ဘုရားသခင်သည် တရားဟောနိုင်ခြင်းတံခါးကို ငါတို့အတွက် ပွင့်ပေးတော်မူ မည်ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၏နက်နဲခြင်းကို ပြောရန်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အတွက်ကြောင့် ငါသည် တုတ်နှောင်ခြင်းကိုလည်း ခံရပါသည်။-

၄ - ထိုသို့ဖြင့် ငါသည် ငါပြောသင့်သလို ပြောလျက် ပွင့်ပြန်မည်ဖြစ်သည်။

၅ - အပြင်ပက်၌ ရှိကြသူတို့ထံသို့ ပညာရှိစွာ ပြောလျက်လှမ်းကြပါ။ အချိန်ကိုတန်ဖိုးထားကြပါ။

၆ - သင်တို့၏စကားပြောဆိုခြင်းကို အမြဲတမ်း ကျေးဇူးတော်နှင့်ပြည့်စေပါ။ ဆားဖြင့် အရသာရှိစေပါ။ ထိုသို့ဖြင့် သင်တို့သည် လူတိုင်းထံ မည်သို့ပြောသင့်သည်ကို သိနိုင်ကြပါမည်။

၇ - ငါ့အခြေအနေအားလုံးကို တိုင်ခိုးစွန့်ကာ သင်တို့ထံ ပြောပြလိမ့်မည်။ သူသည် ချစ်လှစွာသော ညီအကိုဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် သစ္စာရှိသော အမှုတော်ဆောင်၊ သင်တို့ဘုရား၌ လုပ်ပေးဆောင်ပက်လည်းဖြစ်ပါသည်။-

၈ - သူ့ကို သင်တို့ထံ ငါ့အလွတ်ရခြင်းမှာ သင်တို့၏အခြေအနေကိုလည်း သိနိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ သင်တို့နှလုံးသားများကို နှစ်သိမ့် စေရန်လည်းဖြစ်ပါသည်။-

၉ - သစ္စာရှိသော၊ ချစ်လှစွာသောညီအကိုလည်းဖြစ်သော၊ သင်တို့ထံမှတစ်ပါးဖြစ်သော အိုနဲစီးမတ်စ်နှင့်အတူ လွတ်လိုက်ပါသည်။ သူတို့က ဤနေရာတွင် ဖြစ်ပျက်သမျှအားလုံးကို ပြောပြကြပါလိမ့်မည်။

၁၀ - ငါနှင့်အတူထောင်ကျနေသော အာရစ်စတာနစ်က သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ပါသည်။ ဗာနဗာန၏ညီမ၏သား မားခပ်စ်ကလည်း နှုတ်ဆက်ပါသည်။ (သူနှင့်ပတ်သက်၍ သင်တို့ မိန့်ကြားချက်များကို ရရှိကြပြီးဖြစ်သည်။ အကယ်၍ သူလာလျှင် လက်ခံကြပါ။-)

၁၁ - အရေပြားလှီးခြင်းခံသောအုပ်စုမှ ဂျပ်စ်တပ်စ်ဟုလည်း ခေါ်သော ဂျိုးပပ်စ်ကလည်း နှုတ်ဆက်ပါသည်။ ထိုသူတို့သာလျှင် ဘုရားသခင်၏နိုင်ငံတော်၌ ငါ၏လုပ်ပေးဆောင်ပက်များဖြစ်ကြပါသည်။ ငါ့ထံ နှစ်သိမ့်မှုကို ပေးကြသူများဖြစ်ကြပါသည်။

၁၂ - ပေါ့ပရုစ်၊ သင်တို့ထံမှတစ်ပါးဖြစ်သူ၊ ခရစ်တော်၏အစေခံက သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ပါသည်။ သူသည် အမြဲတမ်း သင်တို့ အတွက် ဆုတောင်းခြင်းများ၌ စိတ်အားထက်သန်စွာလုပ်ဆောင်သူဖြစ်သည်။ ထိုသို့ဖြင့် သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ အားလုံးသော အလို့တော်များထံ၌ ပြည့်စုံစွာ၊ နှံ့လင်စွာ ရပ်တည်နိုင်ကြပါမည်။

၁၃ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သူသည် သင်တို့အတွက် အလွန်စိတ်အားထက်သန်သည်ဟု ငါ မှတ်တမ်းတင်ပါသည်။ ထို့အတူ လော်ဒီးစီးယားမြို့၌ ရှိကြသူများ၊ ဟိုင်ရာပိုလစ်မြို့၌ ရှိကြသူများအတွက်လည်း ထိုသို့ပင်ဖြစ်ပါသည်။

၁၄ - ချစ်လှစွာသော ဆရာဝန်လူကားနှင့် ဒီးမတ်စ်တို့ကလည်း သင်တို့ကို နှုတ်ဆက်ကြပါသည်။

၁၅ - လော်ဒီးစီးယားမြို့ရှိ ညီအကိုမောင်နှမများ၊ နင်မ်ဗာနနှင့် သူ၏အိမ်ရှိအသင်းတော်ကို နှုတ်ဆက်ကြပါ။

၁၆ - ဤစာကို သင်တို့ကြားတွင် ပတ်ပြီးသောအခါ၊ လော်ဒီးစီးယားမြို့သားတို့၏အသင်းတော်၌လည်း ပတ်ကြရန် စီစဉ်ကြပါ။ ထို့ အတူ သင်တို့ကလည်း လော်ဒီးစီးယားမှ စာကို ပတ်ကြပါ။

၁၇ - အာစီပတ်စ်ကိုလည်း၊ သင် သင်တို့ဘုရားထံတော်မှ လက်ခံရရှိသော အမှုဆောင်ခြင်းကို သတိပြုပါ။ ၎င်းကို ပြည့်စုံစေပါဟု ပြောကြပါ။

၁၈ - ငါ ပေါလ်၏လက်ဖြင့် နှုတ်ခွန်းဆက်ခြင်းကို ရေးပါသည်။ ငါ၏တုတ်နှောင်ခံရခြင်းကို သတိရကြပါ။ ကျေးဇူးတော်သည် သင်တို့၌ ရှိပါစေ။ အာမင်။

+++++

သင်တို့ဘုရား၏နေ့ (၂၁)

၅၄။ သင်တို့ခရစ်တော်၏ “သန့်ရှင်းသောကက်သလစ်အသင်းတော်” နှင့်ပတ်သက်၍ သင်မည်သည်ကို ယုံကြည်သနည်း?

ဘုရားသခင်၏သားတော်သည်၊ ထာဝရအသက်ကိုရရှိရန် လူသားမျိုးနွယ်မှရွေးကောက်ထားသည်။ စစ်မှန်သောယုံကြည်ခြင်း၌ သဘောတူညီကြသည့် တစ်ဦးသောအသင်းတော်ကို ကမ္ဘာအစမှအဆုံးထိ မိမိ၏ဝိညာဉ်တော်နှင့် နှုတ်ဆက်ပတ်တော်ဖြင့် မိမိထံသို့ စုစည်း၊ ကာကွယ်၊ စောင့်ရှောက်ပါသည်။ ထို့အသင်းတော်၌ ကျွန်ုပ်သည် အသက်ရှင်သောအသင်းသားတိုင်းအဖြစ် အမြဲတမ်း ရှိနေမည်ဖြစ်သည်။ (ယော ၁၀:၁၁၊ ကမ္ဘာ ၂၆:၄၊ ဧရာ ၉:၂၄၊ ဖက် ၁:၁၀၊ ယော ၁၀:၁၆၊ ဗောဂျ ၅၉:၂၁၊ တရား ၁၀:၁၄-၁၅၊ တမန် ၁၃:၄၈၊ ၁ကော ၁:၈-၉၊ ဧရာ ၈:၃၅)

၅၅။ “သန့်ရှင်းသူတို့မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း” ဆိုသည်ကို သင်မည်သို့နားလည်ပါသနည်း?

ပထမ၊ ယုံကြည်သူတစ်ယောက်စီတိုင်းသည် သင်တို့ခရစ်တော်၏အင်္ဂါများဖြစ်ကြသဖြင့် ညီတူစွာဖြင့်၊ သူနှင့် သူ၏ကြွယ်ဝခြင်းများ၊ လက်ဆောင်များအားလုံးကို ပါဝင်ဆက်ဆံသူများဖြစ်ကြသည်။ ဒုတိယ၊ မိမိတို့၏လက်ဆောင်များကို အခြားအသင်းသား

များ၏ အကျိုးအမြတ်နှင့်ကယ်တင်ခြင်းအတွက်၊ ရှောရှောရှုရှုရက်ရက်ရောရော အသုံးပြုကြရမည်မှာ လူတိုင်း၏တာဝန်ဖြစ်သည်ဟု သိကြရမည်။ (ယော ၁:၃-၄၊ ရော ၈:၃၂၊ ၁ကော ၁၂:၁၃၊ ၁၃:၅၊ ဖိ ၂:၄-၆)

၅၆။ “အပြစ်များမှခွင့်လွတ်ခြင်း” ဆိုသည်နှင့်ပတ်သက်၍ သင်မည်သို့နားလည်ပါသနည်း?

ဘုရားသခင်သည် သခင်ခရစ်တော်၏ကျေနပ်စေခြင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်၏အပြစ်များကို အမှတ်မထားတော့ပါ။ ကျွန်ုပ်၏တ သက်တာလုံး ဆန့်ကျင်ရှုန်းကန်ရမည့် ကျွန်ုပ်၏ပျက်ဆီးနေသောသဘာဝကိုလည်း အမှတ်မထားတော့ပါ။ သို့သော် ကျေးဇူးကြီးမား စွာနှင့် ခရစ်တော်၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ကျွန်ုပ်အတွက် မှတ်ယူပေးပါသည်။ ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်သည် ဘုရားသခင်၏တရားစုံရှုံးရှေ့၌ မည်သည့်အခါတွင်မျှ အပြစ်စီရင်ခြင်း မခံရတော့ပါ။ (၁ယော ၂:၂၊ ၂ကော ၅:၁၉၊ ၂၁၊ ယော ၃:၁၄၊ ဆာလံ ၁၀၃:၃-၄၊ ၁၀-၁၁၊ ရော ၈:၁-၃၊ ယော ၃:၁၈)